



SHIAWASE

幸 · 匠 燒

節日限定晚市套餐

FIREWORK DINNER MENU

1/10/2024

先付

Apperitizer

煙三文魚野菜沙律

Smoked Salmon Salad

刺身

Sashimi

刺身三品盛 (中吞拿魚腩 · 油甘魚 · 甜蝦)

Seasonal Sashimi Platter (3 types) (Fatty Tuna · Yellowtail · Sweet Shrimp)

天婦羅

Tempura

天婦羅盛合 (海老 · 鱈魚 · 蕃薯)

Assorted Tempura Platter (3 types) (Prawn · Deep-fried Kisu · Sweet Potato)

燒物

Grilled

串燒五品盛 (極上牛舌芯 · 雞翼 · 雞腿肉 · 車厘茄 · 秋葵)

Assorted Skewer Platter(5 types) (Deluxe OX Tongue · Chicken Wing · Chicken Thigh · Cherry Tomato · Okra)

和食

Washoku

嚴選谷飼牛拼燒大虎蝦

Grilled Daily Selection of Premium Beef . Tiger Prawn

御食

Main

迷你鰻魚丼 / 迷你黑豚肉烏冬 (二選一)

Mini Eel Donburi / Mini Pork Udon(Choose one)

甘味

Dessert

和菓子配柚子雪芭

Miyazaki Wagshi with Yuzu Sorbet

飲品優惠 Drink Offer

隨餐選配任何 720ml/1800ml 清酒可享5折優惠

Enjoy 50% off on 720ml/1800ml Sake

\$1080

1 位用 For 1

所有價目均以港幣計算，不足港幣一元之金額將以四捨五入計算，並需按原價收取加一服務費
All prices are in Hong Kong Dollars and will be rounded up or down to the nearest Hong Kong dollar, and subject to 10% service charge based on original prices

若有任何食物過敏和特殊的飲食要求，歡迎與我們聯絡
Please inform us of any food allergies or dietary requirements prior to ordering

此節日套餐不可與任何優惠同時使用，包括會籍折扣、所有積分換領券/餐飲優惠券，以及其他第三方平台之優惠、優惠券及/或現金券
This festive menu cannot be used in conjunction with any other offers, including membership discount, all points redemption coupons and/or dining coupons, and other third-party's offers, coupons and/or vouchers

晚市茶芥及前菜費每位 \$18
\$18 per person for Tea and Pickles charge on dinner period